
                                                   Protokół 
       z posiedzenia Kapituły Odznaczeń Polskiego Związku Jeździeckiego 
 
W dniu 3 lipca 2020 roku, w Warszawie na Torze Służewieckim, w posiadłości 
Wandy Wąsowskiej, odbyło się posiedzenie Kapituły Odznaczeń Polskiego Związku 
Jeździeckiego. Miejsce obrad, ma swoją wymowę, bowiem obawy pandemiczne, 
utrudniały organizację posiedzenia w siedzibie PZJ. 
Obradom Kapituły przewodniczył jej przewodniczący Jacek Świgoń. 
W posiedzeniu uczestniczyli; 
- Maciej Kasperkiewicz 
- Marcin Szczypiorski 
- Piotr Wawryniuk 
- Wanda Wąsowska 
- Józef Zagor 
Nieobecni usprawiedliwieni: Wojciech Frankowski, Janusz Okoński, Radosław 
Wiszniowski. 
 
Kapituła przyjęła następujący porządek obrad: 
1. Rozpatrzenie trzech wniosków o nadanie honorowych odznak jeździeckich 
2. Wolne głosy i wnioski. 
 
Przed rozpoczęciem obrad, członkowie Kapituły - minutą ciszy – uczcili pamięć 
zmarłego Mistrza Olimpijskiego- Jana Kowalczyka. 
 
Ad.1 
W oparciu o regulamin nadawania honorowych tytułów i odznak jeździeckich 
rozpatrzono wnioski nadesłane przez: 
Opolski Związek Jeździecki                2 wnioski 
Kapituła Odznaczeń                             1 wniosek 
 
Kapituła przyznała: 
Polską Honorowa Srebrną Odznakę Jeździecką 
1. Żaneta Skowrońska-Kozubik   (wniosek Opolski ZJ, głosowanie 5 za, 1 wstrzy.) 
2. Beata Stremler                          (wniosek Opolski ZJ, głosowanie 4 za, 2 wstrzy.) 
3. Piotr Cześnik                            ( wniosek Kapituła Odznaczeń, głosowanie, 6 za) 
 
Ad.2 
W tracie debaty, nad kierowanymi do Kapituły wnioskami, kol. Maciej 
Kasperkiewicz uwypuklił fakt, niedostatecznego merytorycznego, uzasadnienia   
wniosków, o nadanie honorowych odznak PZJ. W szczególności dotyczy to braku lub 
nikłego przedstawienia, działań społecznych, na rzecz środowiska Polskiego 
Związku Jeździeckiego. Zwrócono również uwagę, na występujący, brak opinii, 
wojewódzkich związków, ograniczających się tylko do  podpisu i pieczęci na 
wniosku. 
Kapituła postanowiła, że wnioski,  posiadające cytowane wyżej wady, będą wracały 



do wnioskodawcy, po konieczne uzupełnienie. 
Postanowiono również, że Kapituła będzie prowadziła działania, by przywrócić, w 
pierwszym etapie, prawo wolnego wstępu, na wszystkie imprezy jeździeckie, 
odbywające się na terenie Rzeczypospolitej Polski, osobom posiadającym Wielką 
Złotą Honorową Odznakę Polskiego Związku Jeździeckiego. 
Na tym protokół zakończono. 
 
 
                                                                 Przewodniczący Kapituły 
 
 
                                                                          Jacek Świgoń 
   
  
 
 


